
Interweniują w ważnych sprawach

2021-04-09

Interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa złożyli radni: Sławomir Pietrzyk, Michał Drewnicki, Artur

Buszek oraz Michał Starobrat. Interpelują m.in. w sprawie giełdy na Rybitwach, parku przy Bonarce, czy

wymiany nawierzchni na Smoczym Skwerze.

Radny Sławomir Pietrzyk interpeluje w sprawie wyjaśnienia sytuacji nieruchomości położonej

przy al. Pokoju 93, dz. 27, obręb Nowa Huta 54. Jest to stary, zrujnowany, niezamieszkały

budynek położony w pasie drogowym al. Pokoju – przylega bezpośrednio do jezdni. Powoduje to

ograniczanie widoczności i stwarza zagrożenie w ruchu drogowym i pieszym. – Budynek został

ostatnio częściowo rozebrany i ogrodzony, prowadzone są też prace remontowe. W Wydziale

Architektury udało mi się uzyskać informacje, że budynek położony jest w strefie, w której

zgodnie z prawem nie można lokalizować domów mieszkalnych. Chcę uzyskać jednoznaczną

odpowiedź, czy można wydać zgodę na remont niezamieszkałego budynku od lat znajdującego

się w prasie drogowym oraz dlaczego budynek, który stwarza zagrożenie w ruchu drogowym nie

został wykupiony lub wywłaszczony i wyburzony – pyta w interpelacji radny Pietrzyk.

- W związku z niesatysfakcjonującą odpowiedzią na interpelację w sprawie przyszłości giełdy na

Rybitwach proszę o podanie konkretnych informacji. Do radnych docierają głosy, że udziałowcy

giełdy spożywczej sprzedali w niej udziały, co rodzi obawy o przyszłość giełdy w tym miejscu.

Zdaję sobie sprawę, że nie jest to gminna spółka, ale miasto nie może udawać, że nie jest to

jego problem. Ponawiam więc pytania: Jakie zapisy dla tego obszaru proponowane będą w

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego? Czy miasto ma wariant zastępczy dla

lokalizacji giełdy spożywczej w innym miejscu? Czy istnieje scenariusz na ewentualność, gdy

giełda zostanie zlikwidowana? – pyta Prezydenta w interpelacji radny Michał Drewnicki.

- W budżecie miasta na 2020 r. zapewniono środki na utworzenie parku przy Bonarce, pomiędzy

centrum handlowym, a ul. Henryka Kamieńskiego. Oferent, który miał wykonać koncepcję parku

wycofał się w październiku 2020 r. Proszę o informację, kiedy przeprowadzone zostanie

postępowanie w celu wyłonienia wykonawcy koncepcji? Jaki jest przewidywany termin prac nad

koncepcją? Czy w ramach tych prac przewiduje się przeprowadzenie konsultacji społecznych i

włączenie mieszkańców w tworzenie koncepcji parku? Czy w prace te zostanie włączona rada

dzielnicy? – pyta w interpelacji radny Artur Buszek. Kolejna z interpelacji radnego dotyczy

wymiany nawierzchni na Smoczym Skwerze przy ul. Lipskiej. – W budżecie na 2021 r.

zaplanowano w zadaniach „utrzymanie i konserwacja zieleni” wymianę nawierzchni na skwerze.

Proszę o informację dotyczącą terminu wykonania tej inwestycji – pisze radny Buszek. Radny

interpeluje też w sprawie budowy wiat rowerowych. – Proszę o przedstawienie informacji

dotyczącej realizacji budowy takich wiat w latach 2019-2021 z rozbiciem na konkretne

realizacje - ile już zostało zrealizowanych, ile jest trakcie, a dla ilu opracowywana jest

dokumentacja – czytamy w interpelacji.

Radny Michał Starobrat interpeluje w sprawie oświetlenia ulicy Krymskiej. - Na 3-4 podwójne

lampy świeci zaledwie jedna i to tylko dlatego, że prąd opłacany jest przez mieszkańca. Problem

prawdopodobnie polega na tym, że lampy znajdują się na prywatnych posesjach. Niemniej

jednak jednostki miejskie powinny zapewnić mieszkańcom odpowiednie oświetlenie ulicy – pisze

radny w interpelacji.
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